



Terms and Remarks 條款及備註

1. Once this form is signed and sent to us, the order is confirmed. If client would like to cancel the order, cancellation charge of HK\$ 600 should be collected.
此表格經簽妥及交給我們，委託便已作實，如客戶欲取消委託，我們將收取 HK\$ 600手續費。
2. No refund for services fee and deposit.
任何情況下，不設退款。
3. Personal Information Statement: All personal information will be used for registration of the above trademark only.
個人資料搜集聲明：所有資料只用作註冊有關商標之用，絕不用於其他用途。

I / we hereby confirm that 本人/ 我們現確認：

- 1) I / we have obtained proper authorization from relevant person to sign this application form.
本人/ 我們已獲得相關人士之正式授權簽署此申請書。
- 2) I / we ensure all information provided is true and correct.
本人/ 我們證明所提供之資料正確無訛。
- 3) I / we understand and agree the above terms and remarks.
本人/ 我們明白和同意上述之條款及備註。
- 4) I / we agree to undertake all the costs and fees incurred.
本人/ 我們承諾按時足額支付所需之服務費用。

Signature & Company Chop

簽名及公司印

Date 日期: